



## 華人福音普世差傳會 (華傳) 澳洲辦事處

GOSPEL OPERATION INTERNATIONAL AUSTRALIA

Office: Unit 6, 895 Pacific Highway, Pymble NSW 2073 Australia

Postal: Post Office Box 353, Gordon NSW 2072 Australia

T: +61(0)411 209 355 E: office@gointl.org.au W: www.gointl.org ABN: 73150207794

### 訪宣/短宣參加者同意書

本人 \_\_\_\_\_ 參加華人福音普世差傳會(神州華傳)主辦的訪宣/短宣行程，於 2017 年 12 月 4 日至 18 日前往 柬埔寨 & 泰國 服事。本人授權貴差會可向本人所屬的教會/牧者/負責人查詢本人的屬靈生命。本人亦願意在參加期間遵守貴差會所規定的守則，順從領隊/導師的指導，及承擔本人一切醫療健康和人身安全的責任，並同意華人福音普世差傳會(神州華傳)不需要承擔本人任何意外或醫療責任和開支或其他危險。

申請人簽名：

日期：

### Short Term Mission Agreement

I \_\_\_\_\_ , a participant of the short term mission trip to **Cambodia & Thailand** on the date of **4-18 December 2017** by Gospel Operation International for Chinese Christians (GOI). I authorize GOI to check my spiritual reference from my church/pastor/leader. I also agree to fulfill all the regulations of the training and instructions of the instructors during the training period. I will take my own responsibility of myself in all medical need and personal safety. I understand that GOI will not take any responsibility of myself in case of any accidents, medical needs and other risks.

Applicant's signature :

Date :